
 
Styrelsemöte     240421 

Granlundsväg 5 

Närvarande:  

Magnus Strand, Malin Fransson, Jenny Carlsson-Svärd, Erling Wulff, Johanna Karlsson, Fredrik 

Wadsten, Katarina Österdahl, Emil Carlsson. 

Frånvarande: Isabelle Andersson, Henrik Berntson 

 

1. Till mötets ordförande valdes:  Fredrik Wadsten 

 

2. Till protokollets justerare valdes: Malin Fransson 

 

3. Föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter framfördes. Mötesprotokollet lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomirapport 

Mars gav en förlust på -142 000. Ackumulerat mot budget +123 tkr för januari-mars. 

5. Hantering Kansliet 

 

Utifrån sjukskrivning på kansliet fram till 12/5 så gjordes uppdelningar av aktuella 

arbetsuppgifter för att avlasta Jenny, som nu får ta hela jobbet! 

               Styrelsen beslutar att Jenny får ta kontakt med Swedbank för att få möjlighet att lägga upp  

               nya mottagare på internetbanken. 

               Henrik, Lasse försöker få till ett möte med kanslist för att skapa en handlingsplan för  

               återgång till arbete.  

 

6. Uppföljning frågor verksamhetsdagen 

 

✓ Värdegrund 

Arbetet fortgår efter framtagen plan av Petra och Johanna, onsdag 25/4 är det träff 

med sektionerna för att göra samma arbete som styrelsen gjorde.  

 

✓ Ungdomsråd  

Svårt att få respons från lagen, känns inte som en prioriterad fråga, så vi lägger den i 

vänteläge tills vidare.  

 

 

 

 

 

 



7. Övriga frågor 

 

✓ Representant för GAIS till möte 30/4, med skola och civilsamhälle avseende insatser för 

ungas bästa i Gränna med omnejd. Petra ska gå fast i annan roll, Lasse har också fått 

inbjudan! Magnus kollar av med Lasse om han tänkt gå som representant för GAIS! Då mötet 

går på eftermiddagen är det svårt för någon annan att komma loss. 

 

✓ Bemanning hundutställning, har några åtagande där vi även ska stå för fikat. Erling och 

Tobias blir sammanhållande för detta. Tobias försöker få klart vilka tider som gäller och hur vi 

bör bemanna passen, Erling kollar av med 65+ för att se vilken hjälp vi kan få där. Lägger ut 

info på hemsidan att vi söker hjälp, när vi vet tider och pass. 

 

✓ Konstgräsplan, möte ska hållits med ÖIK, Vista, ÖIS och Gränna. VAIS var inte närvarande. 

Utkast på ansökan är framställd och är nu ute hos respektive förening för granskning. Viktigt 

att påtala att detta är tänkt att bli en kommunalplan som bokas efter vanliga principer där lag 

med högst serietillhörighet väljer tider först och sedan i fallande skala. Uppföljningsmöte ska 

hållas i närtid. 

 

✓ Korpen, vi tecknade ju tidigare ett nytt försäkringsavtal för de aktiv i GAIS som inte omfattas 

av förbundens försäkringar (fotboll, gymnastisk, innebandy). Korpen erbjuder också ett 

motsvarande alternativ, Erling återkommer i frågan då han skaffat fram mer information. 

 

✓  Ledarfrågan och ev. möjligheter här diskuterades. Då framför allt att få med ungdomar till de  

 yngre grupperna! Frågan är övergripande och lever vidare med oss under verksamhetsåret  

 då vi får utvärdera olika möjligheter.  

 

✓ Malin ska ha möte med Laget.se i veckan för att få lite info att komma igång. 

 

  

8. Nästa möte 

Då nästa möte ligger planerat på pingsthelgen så vi flyttar det till torsdag 23/5. Kl.19.00 på 

Gaisgården.  

 

 

Därefter avslutades mötet.  

  

 Sekreterare:     Justerande: 

 

 

 

__________________________   _______________________ 

Magnus Strand    Malin Fransson 

  


